
Bestyrelsesmøde  i Munkerup og Hulerød Grundejerforening  
Dato 9 januar 2025 18.30 – 20.30  
hos: Thomas Groth 
Tilstede: Alan N, Thomas G, Betina D, Nils W, Susanne B. A., Vivi C. og Mark E., Henrik P., 
Ole Q. 
Dirigent Alan N 
Referent: Ole Q 
 
Referat lørdag 28 september godkendt. 
 
Trafikken på Munkerup Strandvej 
Vi vil gerne  

• have bump højst prioriteret 
o 8 bump fra Dronningmølle og ud af Munkerup ønskes 
 

• Der bør være pligt at buske der vokser ind over fortovet. 
• Cykler på gangsti 
• Mange huller i gangstien 
• Lave Trafikmålinger 
• Kontakte de andre grundejerforeninger 

o Holtesgård 
o Munkerup Have 

• Mark, Nils og Susanne, Thomas danner trafik gruppe 
• Betina, Vivi vil tælle sideveje, og dokumentere disse 

 
Høfter 
Vi skal af med ca.130.000 kr. til høfder, kunne ikke nås før jul. 
Alan har talt med Bodum om høfde 3. Høfde 3 bliver ikke vedligeholdt i denne omgang 
 
Hjemmesiden 
Der ønskes input til hjemsiden fra trafikgruppen. 
 
Strandgårds vænge 
Der er mange huller. 
Vejen er lavet 4 gange i 2024.  
Det eneste, der virker, vil være en asfaltering, men dette ønskes ikke af lodsejerne. 
Det er ikke grundejerforeningens opgave at vedligeholde vejen, selv om den går ned til 
stranden. 
Beboerne med lige numre (til højre, når man går ned ad vejen) ejer vejen og har også 
vedligeholdelsespligt. 
Beboere på vejen ønsker ikke hjælp fra grundejerforeningen.  
 
  



Bådlauget 
Velkomstbrev til nye i bådelauget. (Betina)  
Betina modtog en del input til opdatering 
 
Vedtægtsændringer for bådelauget blev gennemgået. 
Betina vil rette sit forslag op efter de kommentarer der indkom 
 
”Gæstepladser” er de bådpladser, der ligger på de 10 pladser til venstre nedenfor 
Strandgårds Vænge 17 (Højmarks strandareal). 
”Gæstemedlemmer” er bådejere, der bor uden for grundejerforeningens område, som har 
fået medlemskab i bådelauget.  
”Gæstemedlemmer” betaler både grundejerforenings kontingent og bådelaugskontingent. 
Begrebet ”gæstepladser” udfases, da gæstepladserne er meget udsatte i stormvejr, dvs. 
der bliver færre bådpladser. Vi skal kun have 15 bådpladser samt et stativ med pladser til 
nogle kajakker og boards. 
Vi lukker for nye gæstemedlemmer, så kun grundejere i grundejerforeningen kan blive 
medlemmer af bådelauget fremover. 
Man kan ikke arve en bådplads.  
 
Vedtægtsændringerne vil blive fremlagt på Bådelaugets årsmøde i maj/juni/juli og bringes 
til afstemning på Grundejerforeningens ordinære Generalforsamling til sommer - 2. august 
2025. 
 
Betina har fået en ny redningskrans fra Tryg fondet. Vi skal have et nyt stativ. Det sætter vi 
op til arbejdsdag.  
 
Trappen fra Skovvænget til stranden på grundejerforeningens sti bliver lavet i januar.  
Tømreren starter i uge 3. 
Der er givet tilsagn fra 10 beboere på i alt 42000 kr. 
Ole vil indkræve disse tilsagn, som sættes ind på foreningens konto. 
Stilauget har opsparet ca. 20.000 kr. i kontingenter  
Foreningskassen giver ca. 20.000 kr.  oveni i - alt 40.000 
Trappen er tilbudt til 135.000 kr. Den vil blive lavet af imprægneret træ m. 800 mm brede 
trin. 
 
 
Næste møde 24 april kl. 18.30 hos Nils Wangel 
 
Til agenda 24/4 
Status på stilaugets trappe  
 
Arbejdsdag lørdag 3. maj kl. 10.00 – 13.00 
 

https://www.google.com/maps/d/viewer?hl=da&mid=1qEWLqA0Ek1EZW0RbWDCGbgsaIQJ9r_Y&ll=56.10404375512407%2C12.376678478762635&z=17
https://www.google.com/maps/d/viewer?hl=da&mid=1qEWLqA0Ek1EZW0RbWDCGbgsaIQJ9r_Y&ll=56.10404375512407%2C12.376678478762635&z=17

